

Notulen vergadering maandag 15 mei 2023.

1. Opening van de vergadering

Floor en Martine zijn afwezig, verder iedereen aanwezig

2. Notulen vorige vergadering

Aanvullingen van Aad:

- ideeënbus. Begin volgend schooljaar worden hier acties op ondernomen om dit meer onder de aandacht te brengen.
- Prijzen kantine: leerlingen hebben met de catering gesproken. Er volgt een 2^e gesprek waar 2 collega's van PMR bij aansluiten.
- Examenvlaggen zijn binnen.

3. Evaluatie thema avond Tishiergeenhotel.

Werd als herkenbaar ervaren. Niet belerend, maar veel praktijkvoorbeelden. Goede reacties ook vanuit de ouders gekregen.

4. Mededelingen vanuit school (Aad)

- MX hebben nu 3 examens gedaan en voor beroepsgericht zijn de examens nu ook gestart. Alle leerlingen nog aanwezig tot op heden. Er wordt veel gebruik gemaakt van flex-uren, op alle niveaus.
- 14 juni wordt de norm bekend gemaakt. Herkansing is ook een week, voorheen was dit 3 dgn. Er is maar 1 herkansing. VO raad heeft gepleit voor 2^e herkansing, maar is niet overgenomen.
- Net voor meivakantie is er extra subsidie voor school vrijgekomen. 20% van de scholen kunnen hier aanspraak op maken om burgerschapsvorming, rekenen en taal verder vorm te geven. Er wordt extra ingezet op deze vaardigheden. Extra uur NL in 3^e klas, extra uur burgerschap. Personeel zoeken volgt. Wordt vervolgd en gecommuniceerd met ouders. (formatie etc) De subsidie geldt voor 2 jaar.
- Diploma uitreiking 11 en 12 juli. Examenwerkgroep komt binnenkort bij elkaar. Ongeveer zelfde lijn als vorig jaar. Korter algemeen deel, geen centraal deel. Met mentor wordt er inhoud gegeven aan de uitreiking. Mocht er wat nodig zijn van de OR mailt Aad.
- Kadobonnen vlaggenactie worden door Aad uitgedeeld. Duidelijk vooraf communiceren. Twee prijzen, voor elke avond 1 prijs, Susan zoekt bericht erbij voor de nieuwsbrief. Attentie vanuit OR gezamenlijk met school. Sanne regelt 2 kadobonnen.
- Fotosessie volgt, alle leerlingen een hoedje geven? Voor de foto. De hoedjes worden besteld.

5. Mededelingen OR

- eindexamencadeau geslaagde leerlingen. Er wordt gedacht aan een mok met sleutelhanger of snoep. Sanne heeft kaartjes nog. Voor 11-07 op school, 01-07 is deadline met bestellen. Sharon kijkt of er ergens kant en klare snoepzakjes zijn. Het betreffen 280 examenleerlingen.
- vergadering 26/6 nodig? We besluiten dat de vergadering niet nodig is.
- Plannen etentje volgt via app. (Susan stuurt datumprikker).
- De OR zal volgend schooljaar bestaan uit: Floor (secretaris) Sanne (penningmeester), Susan blijft nog max. een jaar voorzitter. (tenzij iemand zich meldt). Martine, Sharon en Chantal gaan door als leden. Desirée verlaat OR.

6. Mededelingen Chantal vanuit de GMR/ DR MR

Vorige maand op JB bijeenkomst geweest met ouders, docenten en leerlingen voor koersplan. Er zitten fijne leerlingen in de DR. Opkomst vanuit JB was hoog, HF viel wat tegen en Regius ook wat minder. Onderwerp: Wat belangrijk voor school en wat Pontis breed? Alle leerlingen geven aan dat ze toetsdruk ervaren en meer maatwerk nodig hebben. JB heeft al flex-uren. Veel verschil met HF. Flexibiliteit t.a.v. roosters zou fijn zijn. Kwaliteit verschillen in lessen, past niet helemaal in koersplan maar is wel een signaal. De bijeenkomst had een efficiënte planning en er werd vlot tot de kern gekomen.

Schetsen voor koersplan worden gemaakt. Werkvorm wordt verzameld en op hoofdlijnen samengesteld. Daarna volgt schoolplan en vertaling naar school.

JB is aan het groeien. OL extra plekken gecreëerd en gevuld. JB groeit qua leerling aantal. Vakantieregeling volgend schooljaar is besproken.

Pontis documenten iv.m. informatie beveiliging en privacyreglement zijn geaccordeerd.

Verkiezingen toekomst GMR: vertegenwoordiger van ouders nu vanuit OR.

Werkdruk middelen inzetten om werkdruk te verlagen, moeten plannen gemaakt worden en goedgekeurd worden via GMR. Volgende week weer vergadering. DR en GMR. Fijne sfeer in GMR PMR en MR voering. Wel formeel, maar er zijn korte lijntjes.

Met de huidige subsidie kunnen de klassen nog wat kleiner. Extra brugklas omdat de financiële ruimte er nu is.

7. Financiën

Er volgt nog een factuur van de vlaggen. Voor de bijdrage vanuit OR.

Aad maakt nog geld over voor de thema avond. (€800,- en €305,- komt nog terug).

8. Statuten

Er wordt overlegd over het opheffen van de het vereniging schap van de OR. Pontis breed wordt deze vorm opgeheven, maar er is eigen budget voor een OR. Zou dan onder algehele begroting gaan vallen zodat de formele kanten wegvallen. Statutair verandert dit. Ook op HFC wordt dit besproken met de OR. Voorstel is dezelfde constructie kiezen als het Regius. Heeft voordelen ook i.v.m. aangescherpte regels van een vereniging. Houdt eigen rekening wordt portefeuille houder met bijbehorende verantwoordelijkheid. Inkomende gelden blijft hetzelfde.

Verantwoording wordt anders. Ingang per volgend schooljaar, maar eerst vervolgesprek i.v.m. technische kant. Twee OR leden om te overleggen met Gerard en toestemming geven vanuit OR. Wordt vanuit bestuur wel geadviseerd.

Praktische kant even vertalen. Susan en Sanne pakken dit op. (mei/juni)

9. Rondvraag

Sharon: Lestijden, Waarom wordt er zo laat gestart en moeten leerlingen tot laat naar school. Aad pakt dit op en overlegd met roostermaker.

10. Afsluiting